
Rada Miejska w Młynarach 

Radni-Sesja 

Protokół nr VI/2024 

VI Sesja w dniu 23 października 2024  

Obrady rozpoczęto 23 października 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:56 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Elżbieta Goryszewska 

2. Justyna Korwel 

3. Krzysztof Łowczak 

4. Małgorzata Dzięcioł 

5. Andrzej Florczyk 

6. Karol Jóźwiak 

7. Radosław Kiwilsza 

8. Agnieszka Kościelska 

9. Halina Lichołat 

10. Daniel Paczuski 

11. Adam Piech 

12. Magdalena Romanek 

13. Andrzej Szczerbiak 

14. Piotr Walczak 

15. Tadeusz Wandrowski 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

1. Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary  

2. Anna Kołodziej-Rabiczko – Sekretarz Miasta i Gminy Młynary  

3. Katarzyna Rynkowska - Skarbnik Miasta i Gminy Młynary  

4. Patryk Ogórek – Radca Prawny 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady VI zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej witając 

wszystkich zebranych. 

W obecnym momencie na obradach Sesji obecnych było 13 radnych, co stanowi kworum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poinformował, że do biura Rady Miejskiej 

wpłynęły dwa wioski od Pani Burmistrz. Pierwszy o wycofanie z obrad sesji Rady miejskiej 

w Młynarach projektu uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na 

nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy Młynary. Drugi wniosek dotyczy 



wprowadzenia pod obrady sesji Rady Miejskiej w Młynarach projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia do realizacji projektu pn.: „Szkolna Trampolina Sukcesu” współfinansowanego 

ze środków Unii Europejskiej. Odczytał oba wnioski wraz z uzasadnieniem. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poinformował, że jeżeli nie usłyszy sprzeciwu 

porządek obrad zostanie przyjęty. 

Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

Proponowany porządek obrad został przyjęty. 

 

3. Przyjęcie protokołu z V zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach, która odbyła 

się 18.09.2024 r. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z V zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach, która odbyła się 

18.09.2024 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Elżbieta Goryszewska, Justyna Korwel, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Radosław 

Kiwilsza, Agnieszka Kościelska, Halina Lichołat, Daniel Paczuski, Adam Piech, Magdalena 

Romanek, Andrzej Szczerbiak, Piotr Walczak, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Łowczak, Małgorzata Dzięcioł 

 

Protokół został przyjęty pozytywnie, jednogłośnie. 

 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza z okresu międzysesyjnego. 

 

Pani Burmistrz odczytała sprawozdanie z pracy burmistrza za okres od 18 września 2024 r. do 

23 października 2024 r. 

Radni nie mieli pytań. 

 

5. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej złożył interpelację w sprawie przedstawienia informacji 

dotyczących zasad wynajmowania świetlic wiejskich w Gminie Młynary. Odczytał 

interpelację. 

 

6. Wnioski sołtysów. 

 

Nie było wniosków Sołtysów. 

 

7. Debata na temat stanu dróg wojewódzkich, powiatowych i gminnych na terenie 



Miasta i Gminy Młynary. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej przywitał Pana Daszkiewicza – kierownika Zarządu Dróg 

Powiatowych w Pasłęku.  

 

Pan Grzegorz Daszkiewicz powiedział, że poza miastem Młynary udało się odremontować 

drogi powiatowe, które są w dobrym stanie technicznym. Poinformował, że w przyszłym roku 

będzie remontowana droga od Kurowa Braniewskiego w stronę Starego Siedliska do granicy 

powiatu. Jeśli chodzi o stan dróg w mieście to ma nadzieję, że uda się jak najwięcej 

wyremontować.  

 

Pan Daniel Paczuski zapytał, czy istnieje możliwość zebrania poboczy jeszcze w tym roku  

na drodze Kurowo Braniewskie - Stare Siedlisko. Zadeklarował, że może służyć sprzętem, żeby 

przyśpieszyć prace.  

 

Pan Grzegorz Daszkiewicz odpowiedział, że sprzęt ma, ale nie ma co zrobić z zebranym 

materiałem. Dobrze byłoby odebrać zebrany materiał. Prace mogą nastąpić w drugiej połowie 

listopada. 

 

Pan Daniel Paczuski zadeklarował się, że odbierze zebrany materiał.  

 

Pani Burmistrz powiedziała, że cieszy się, że będzie remontowana droga. Poruszyła temat 

poszerzenia drogi w stronę Majewa, która jest ostatnią drogą powiatową do remontu. Omówiła 

stan dróg powiatowych na terenie miasta oraz które drogi są priorytetem, jeśli chodzi o remonty. 

Potwierdziła owocną współpracę z Zarządem Dróg Powiatowych.  

 

Pan Andrzej Florczyk zapytał o drogę do Majewa, czy jest szansa na modernizację i poszerzenie 

tej drogi. 

Pan Grzegorz Daszkiewicz przedstawił, jak wyglądają bieżące naprawy drogi, ale powiedział, 

że droga ta nie jest przewidziana do poszerzenia w przyszłym roku.  

 

Wywiązała się dyskusja na temat stanu tej drogi, bezpieczeństwa jazdy tą drogą. 

 

Pan Andrzej Florczyk wystąpił z wnioskiem o oznaczenie poziome i pionowe drogi  

w miejscach, gdzie są niedogodności i odcinki najbardziej niebezpieczne. 

 

Pan Radosław Kiwilsza zapytał, jak wyglądało będzie w tym roku zimowe utrzymanie dróg 

powiatowych. 

Pani Burmistrz omówiła współpracę w tym zakresie z ZDP. Poinformowała, że Gmina 

odśnieżała będzie drogi powiatowe w mieście a zapłaci za to ZDP, poza miastem ZDP odśnieża 

sam. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował Pani Grzegorzowi Daszkiewiczowi za udział  

w Debacie o stanie dróg. 

O godz. 15:24 wyszedł Pan Grzegorz Daszkiewicz. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz, aby omówiła ustalenia jakie zapadły 

na spotkaniu z Wicemarszałek w sprawie remontu drogi wojewódzkiej 505 Młynary-Błudowo. 

Pani Burmistrz poinformowała, że droga ta nie była uwzględniona do remontu na 2025 rok.  

W wyniku rozmowy ustalono, że Gmina Młynary przygotuje dokumentację projektową 



przebudowy drogi przez wsie Płonne i Błudowo, która będzie wkładem własnym gminy,  

a ZDW dokona remontu drogi. W 2025 roku ma być realizowany odcinek drogi Młynary - 

Płonne. Poinformowała, że droga ma być przebudowywana etapowo. 

Omówiła temat remontu drogi 509.  

 

Wywiązała się rozmowa na temat sposobu remontów drogi Młynary - Błudowo, aby służyła 

jak najdłużej. Poruszono również temat powstania ścieżki rowerowej wzdłuż drogi 505.  

 

Wywiązała się rozmowa na temat dróg wojewódzkich na terenie naszej gminy, najpilniejszych 

remontów oraz bieżącego utrzymania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosiła Panią Burmistrz o omówienie dróg gminnych. 

 

Pani Burmistrz omówiła inwestycje drogowe. Omówiła procedurę remontu od projektu  

zakończenia budowy. Przedstawiła, które drogi gminne są w trakcie remontu oraz inwestycje  

i remonty zakończone. Omówiła bieżące utrzymanie dróg gminnych. 

 

Wywiązała się rozmowa na temat remontów i utrzymania dróg gminnych w ciągu roku. 

Poruszono temat odkrzaczania i zakupu urządzenia do regularnego prowadzenia odkrzaczania.  

 

Pan Radosław Kiwilsza zapytał o drogę na stadion. Czy będzie naprawiona, po zakończonych 

inwestycjach na stadionie. 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że umowa z wykonawcą obejmuje zapis, że droga ma być 

przywrócona do stanu sprzed remontu. 

 

Pan Radosław Kiwilsza poprosił Panią Burmistrz o zaproszenie na jedną z sesji Rady Miejskiej 

w Młynarach Radnych Sejmiku Województwa, aby mogli wypowiedzieć się co zrobili  

w sprawie naszych dróg. 

 

Pani Burmistrz omówiła współpracę z Radnymi Sejmiku Województwa i ma nadzieję, że będą 

naszym głosem w województwie. 

 

Pan Andrzej Szczerbiak zapytał, kiedy będzie remont drogi w m. Zastawno, Zaścianki i Płonne. 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że przewiduje się, że prace rozpoczną się w styczniu, jeśli 

pogoda na to pozwoli. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, ile miejsc będzie liczył parking przy przedszkolu. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że około 30.  

 

Wywiązała się rozmowa na temat ilości i szerokości miejsc parkingowych przy przedszkolu  

w Młynarach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał o: 

− kiedy będzie przegląd drogi Sąpy-Warszewo, bo dwie usterki są do poprawy, 

− oczyszczenie rowów na kolonii w Warszewie oraz w Ojcowej Woli, 

− kontynuację ulicy Polnej w kierunku do lasu, oczyszczenie rowów, 

− oczyszczenie asfaltu i rynienki przy asfalcie od Zastawna do cmentarza, 

 



Pani Burmistrz powiedziała, że trwają prace porządkowe przy cmentarzu w Młynarach.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że podobnie, jak w roku ubiegłym z 

wniosków z debaty zostanie wystosowane pismo do zarządców dróg z prośbą o realizację 

zgłoszonych wniosków oraz do Radnych Sejmiku o wsparcie. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: 

 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2024 – 2036, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Skarbnik o omówienie uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2024 – 2036 oraz 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2024 rok. 

 

Pani Skarbnik omówiła obie uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

poinformowała, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 

Pan Andrzej Florczyk zapytał o całkowitą kwotę projektu Szkolna Trampolina Sukcesu. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że gmina wnosi wkład niefinansowy do projektu. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2024 – 2036, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Elżbieta Goryszewska, Justyna Korwel, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Radosław 

Kiwilsza, Agnieszka Kościelska, Halina Lichołat, Daniel Paczuski, Adam Piech, Magdalena 

Romanek, Andrzej Szczerbiak, Piotr Walczak, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Łowczak, Małgorzata Dzięcioł 

 

Uchwała nr VI/37/2024 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 23 października 2024 roku w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2024 – 

2036, została podjęta jednogłośnie. 

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2024 rok, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 



Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

poinformowała, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 

Radni nie mieli uwag. 

Radny Radosław Kiwilsza głosował ręcznie z uwagi na zakłócenia Internetu. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2024 rok, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Elżbieta Goryszewska, Justyna Korwel, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Radosław 

Kiwilsza, Agnieszka Kościelska, Halina Lichołat, Daniel Paczuski, Adam Piech, Magdalena 

Romanek, Andrzej Szczerbiak, Piotr Walczak, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Łowczak, Małgorzata Dzięcioł 

 

Uchwała nr VI/38/2024 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 23 października 2024 roku w 

sprawie zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2024, została podjęta jednogłośnie. 

 

c) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2025, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Skarbnik o omówienie uchwały. 

 

Pani Skarbnik omówiła uchwałę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

poinformowała, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłoś. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2025, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Elżbieta Goryszewska, Justyna Korwel, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Radosław 

Kiwilsza, Agnieszka Kościelska, Halina Lichołat, Daniel Paczuski, Adam Piech, Magdalena 

Romanek, Andrzej Szczerbiak, Piotr Walczak, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Łowczak, Małgorzata Dzięcioł 



 

Uchwała nr VI/39/2024 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 23 października 2024 roku w 

sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2025, została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach odczytał uzasadnienie do niepodejmowania 

uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej jako podstawę 

ustalenia podatku rolnego oraz uzasadnienie do niepodejmowania uchwały w sprawie 

obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna, przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku 

leśnego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że jeśli nie usłyszy sprzeciwu, uchwały nie 

będą podejmowane. 

Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

 

d) przyjęcia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie na terenie Miasta i Gminy Młynary na rok 2025, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

poinformowała, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej omówił uchwałę. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, 

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i wolontariacie na terenie Miasta i Gminy Młynary na rok 2025, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Elżbieta Goryszewska, Justyna Korwel, Karol Jóźwiak, Radosław Kiwilsza, Agnieszka 

Kościelska, Halina Lichołat, Daniel Paczuski, Adam Piech, Magdalena Romanek, Andrzej 

Szczerbiak, Piotr Walczak, Tadeusz Wandrowski 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Andrzej Florczyk 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Łowczak, Małgorzata Dzięcioł 

 

Uchwała nr VI/40/2024 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 23 października 2024 roku w 

sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 



podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie na terenie Miasta i Gminy Młynary na rok 2025, została 

podjęta większością głosów. 

 

e) zmiany uchwały nr V/35/2024 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 18 września 2024 r w 

sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości na własność gminy 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

poinformowała, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały nr V/35/2024 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 18 września 2024 r w 

sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości na własność gminy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Elżbieta Goryszewska, Justyna Korwel, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Radosław 

Kiwilsza, Agnieszka Kościelska, Halina Lichołat, Daniel Paczuski, Adam Piech, Magdalena 

Romanek, Andrzej Szczerbiak, Piotr Walczak, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Łowczak, Małgorzata Dzięcioł 

 

Uchwała nr VI/41/2024 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 23 października 2024 roku w 

sprawie zmiany uchwały nr V/35/2024 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 18 września 2024 

r w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości na własność gminy, 

została podjęta jednogłośnie. 

 

g) zatwierdzenia do realizacji projektu pn.: „Szkolna Trampolina Sukcesu” 

współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o uzasadnienie uchwały. 

 

Pani Burmistrz omówiła uchwałę. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pn.: „Szkolna Trampolina Sukcesu” 

współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 



Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Elżbieta Goryszewska, Justyna Korwel, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Radosław 

Kiwilsza, Agnieszka Kościelska, Halina Lichołat, Daniel Paczuski, Adam Piech, Magdalena 

Romanek, Andrzej Szczerbiak, Piotr Walczak, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Łowczak, Małgorzata Dzięcioł 

 

Uchwała nr VI/42/2024 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 23 października 2024 roku w 

sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pn.: „Szkolna Trampolina Sukcesu” 

współfinansowanego ze środków Unii Europejskiej, została podjęta jednogłośnie. 

 

9. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

 

Nie było zapytań i wniosków. Odpowiedź na interpelacje zostanie udzielona pisemnie. 

 

10. Sprawy różne. 

 

Pan Piotr Walczak zapytał, czy będzie wykonana droga za oczyszczalnią w stronę lasu i czy 

będzie odtworzona ścieżka zdrowia. 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że grunt nie jest gminy. Będzie rozmawiać z Nadleśnictwem  

w tym zakresie. Omówiła temat współpracy z Nadleśnictwem Młynary. 

 

Pan Andrzej Szczerbiak poprosił Panią Burmistrz by zapytała Nadleśniczego czy w lesie na 

terenie naszej Gminie jest wyznaczone miejsce na iwent pn. „Noc w lesie”, gdzie można 

przenocować, rozłożyć namioty. 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że na naszym terenie jest wiata do rekreacji. Zapyta, gdzie jest 

takie miejsce w gminach ościennych. 

 

Pani Elżbieta Goryszewska zapytała, czy będzie sprzątany chodnik od stacji paliw w stronę 

działek.  

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że zostanie to zgłoszone do ZDW. 

 

Pan Radosław Kiwilsza zgłosił, żeby Wody Polskie uwzględniły w planach wykoszenie 

odcinka rzeki w ciągu drogi Nad Baudą. Miejsce te jest wizytówką Młynar. 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że jest to zgłaszane. Omówiła współpracę z Wodami Polskimi. 

 

Pan Tadeusz Wandrowski poprosił, aby zgłosić do ZDW, aby obkaszali rów w Młynarskiej 

Woli wzdłuż drogi i czy rów będzie konserwowany. 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że obowiązkiem właściciela drogi jest utrzymanie rowów  

w należytym stanie. Gmina zgłasza taką potrzebę do zarządcy drogi. 

 

Pan Daniek Paczuski zapytał, czy będzie remontowany most w stronę Myślińca. 

 



Pani Burmistrz powiedziała, że most jest remontowany. Zapadająca się skarpa przy moście 

została zgłoszona do Wód Polskich.  

 

Pan Daniel Paczuski zgłosił udrożnienie rowów wzdłuż drogi do Myślińca.  

 

Pani Burmistrz powiedziała, że należy sprawdzić kto jest właścicielem rowów. 

 

Pan Andrzej Florczyk zgłosił wniosek, żeby radni otrzymywali kwartalną informację dotyczącą 

zaawansowania zadań inwestycyjnych, które są realizowane. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zgłosił prośbę od mieszkańców, żeby były opróżnione 

śmietniki przed świętem Wszystkich Świętych. Podziękował za naprawę drogi przy remizie. 

Powiedział, że zgłosił w urzędzie, że nie działa syrena strażacka. 

  

Pan Tadeusz Wandrowski poruszył temat porządku na cmentarzu, segregowania odpadów  

i zużytych zniczy. 

 

Pani Burmistrz zaapelowała, żeby mieszkańcy nie stawiali zniczy na ziemi, tylko na półce. 

 

Wywiązała się rozmowa na temat utrzymania porządku na cmentarzu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zgłosił pomysł, żeby na cmentarzu zostawić grabki i szufelkę, 

żeby mieszkańcy mogli z tego korzystać. 

 

Pani Burmistrz powiedziała, że można spróbować.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że 04.12.2024 r. odbędą się połączone 

komisje opiniujące budżet na 2025 r.  

 

11. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady VI zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej  

w Młynarach. 

 

 

 

 

  

  

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


